

Title (en)
FISHING LURE.

Title (de)
FISCHKÖDER.

Title (fr)
APPAT DE PECHE.

Publication
EP 0615407 A1 19940921 (EN)

Application
EP 92924741 A 19921203

Priority
• FI 915710 A 19911204
• FI 9200331 W 19921203

Abstract (en)
[origin: WO9310660A1] A lure comprising a body element (1), a moving element (2; 15) and a fly (5) or hook. The moving element, e.g. a paddle wheel (2), is arranged to the body element (1) so that it is rotating when the lure is drawn through water. The fly is attached to a moving element at a distance from the lure body, said element being more suitably guided and supported by the line (6) of the lure. The moving element (2) of the lure makes, via the wire (3), the fly (5) move back and forth, thus creating an additional luring effect for the fish. The guiding effect in the line (6) is created, e.g., so that a loop (4) through which the line (6) is running is formed in the wire (3) near the fly (5).

Abstract (fr)
Appât comportant un corps (1), un élément mobile (2, 15) et une mouche (5) ou un hameçon. L'élément mobile, par exemple une roue à palettes (2), est monté rotatif sur le corps (1) de manière qu'il tourne lorsque l'appât se déplace dans l'eau. La mouche est fixée à l'élément mobile à une certaine distance du corps, ledit élément étant de préférence guidé et porté par la ligne (6) de l'appât. L'élément mobile anime la mouche (5) d'un mouvement de va-et-vient par l'intermédiaire d'un fil (3), de manière à créer un effet supplémentaire attirant les poissons. L'effet de guidage de la ligne (6) est réalisé, par exemple, au moyen d'une boucle (4) dans laquelle passe la ligne (6), cette boucle étant formée dans le fil (3) à proximité de la mouche (5).

IPC 1-7
A01K 85/00

IPC 8 full level
A01K 85/00 (2006.01); **A01K 85/14** (2006.01); **A01K 85/16** (2006.01); **A01K 91/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
A01K 85/00 (2013.01); **A01K 85/14** (2013.01); **A01K 85/16** (2013.01); **A01K 91/065** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9310660A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE DK ES FR GB GR IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9310660 A1 19930610; AU 3088192 A 19930628; CA 2124961 A1 19930610; EP 0615407 A1 19940921; FI 915710 A0 19911204;
FI 915710 A 19930605; FI 94311 B 19950515; FI 94311 C 19950825

DOCDB simple family (application)
FI 9200331 W 19921203; AU 3088192 A 19921203; CA 2124961 A 19921203; EP 92924741 A 19921203; FI 915710 A 19911204